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Price list 

 
 

External  dimension (mm) Models Nominal 
Voltage 

(V) 

Nominal 
capacity 

(AH) 
Length width Height 

TN1000-(2) 1.2 1000 398 184 572 
 

The price is USD478.50 per cell to the US 

The price of 50pcs is USD23,925 to the us 

1). Packing: wooden case. 

2). Delivery time: 40-45 days after receiving the 40% deposit. 

3). Payment: By T/T,40% down payments and the balance 60% 

should be paid before delivering,  

 

Remarks: 

The weight of battery without electrolyte is 54 kg 

The weight of battery with electrolyte is 72 kg 

When battery are shipped ,there is no electrolyte, we will give the 

method of preparing electrolyte and solid electrolyte. Because the 

battery is not allowed to be shipped in China. 

The battery get to customers’ local area, customer can fill the battery 

with electrolyte. 
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The cells I have are from Zhuhai Sanchuan. I purchased 20 of them about 3 years ago. Three of 
the cells developed a problem where they would accept a charge, but used a LOT of water, and 
went to a negative charge as the battery bank discharged. These 3 bad cells in effect dropped the 
bank voltage lower than it should normally have been, causing a lowered capacity and more 
frequent charging. 
电池来自珠海三川，3 年前我买了 20只。他们中的 3 只出现问题了，当充电时耗了和很多
水，放电效果很不好，3只电压比正常电压低。容量减少需要频繁充电。 
I believe they must have developed a short somehow? I tried replacing the electrolyte but there 
was no improvement. 
我认为他们有点短路。试着更换电解液但是没有效果。 
I also have a bank of original Edison cells from the 1930s which I have wired in parallel with the 
others. The Edisons are 375AH. 
我也买了 1930年的爱迪生铁镍电池，和其它电池并列使用，容量是 375AH. 
I like the NiFe cells because they can be undercharged or overcharged, they do well in cold 
weather, and they last a long time. Also, I like the fact that they aren't so toxic to the environment. 
我新欢铁镍电池，因为它们耐过充过放，在冷地方应用很好。他们有很长的历史了，此外，

我喜欢他们是因为他们无毒的。 
I'm far from an expert on batteries, but I have been learning through personal experience for the 
last 10 years or so. 
我不是电池专家，但是，我有十年的个人电池经验。 
I'm sorry we are unable to do business together. I thank you for responding to my emails. 
我很遗憾我们不能做生意，感谢你的回复。 
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